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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:343 Styrning av det ekonomiska stödet till landstingen 

Regeringen föreslår ett tillfälligt stöd till landstingen på 1 470 miljoner kronor 
för att de ska kunna hantera den rådande flyktingsituationen. Pengarna ska 
enligt regeringen fördelas med hänsyn till antalet asylsökande och nyanlända i 
varje landsting, vilket är bra. Frågan som dock inte är besvarad är hur 
landstingen ska fördela dessa pengar inom varje landsting. Kommer till 
exempel andra utförare än landstingen själva att kunna ta del av pengarna? 
Faktum är ju att många vårdcentraler, läkarmottagningar med flera drivs av 
andra än just landstingen och dessa  är precis som den landstingsdrivna 
sjukvården hårt belastad just nu. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström: 

Hur avser regeringen att styra det ekonomiska stödet så att det fördelas rättvist 
inom alla landsting? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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